



民政事務總署
Home Affairs Department

免費大廈管理

外展法律諮詢服務

Free Outreach

Legal Advice Service on

Building Management

- 為合資格的業主立案法團安排律師免費協助舉行業主大會
Free lawyers to assist eligible Owners' Corporations in conducting general meetings
- 與香港律師會合作推出
Launched in collaboration with the Law Society of Hong Kong
- 免費
Free of charge

申請資格 Eligibility

- 1 法團在遞交申請表格時，沒有聘用任何律師
The OC has not engaged any lawyer when submitting the application
- 2 法團所屬的建築物須為住宅或綜合用途（商住兩用）大廈
The building concerned must be a residential or composite building
- 3 住宅單位的每年平均應課差餉租值不超過：
The average rateable value per annum of the residential units shall not exceed:

港島區
Hong Kong Island

\$263,000

九龍區
Kowloon

\$162,000

新界東
New Territories East

\$142,000

新界西
New Territories West

\$118,000

- 4 法團在申請日期前一年內沒有使用本服務
The OC has not received this service within one year before submitting the application

申請簡介及相關表格可於各區民政諮詢中心索取或在民政事務總署大廈管理網頁下載：
The application guide and relevant forms are available at the Home Affairs Enquiry Centres of District Offices or the website of the Home Affairs Department on Building Management: www.buildingmgt.gov.hk

查詢 Enquiry:
3107 3183